
           Projekt 
Protokół Nr XXIX  /2008 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 29 grudnia 2008 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności 
sołtysi wg załączonej listy obecności 
osoby zaproszone wg listy obecności  
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 
 Otwarcia sesji o godz. 10.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad brak radnego Grzegorza Kozłowskiego, Karola Lenarta, Czesława Polita. 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 
Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie prawomocności 
obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 5 grudnia 2008 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy 
Stryków. 
 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 a) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków; 
 b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008, 
                aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010 oraz  
                aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie; 
 c) przyjęcia Gminnego Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla  
                Gminy Stryków na lata 2009-2011; 
 d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
               Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2009 oraz Gminnego Programu  
               Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stryków na rok 2009; 
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 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta –Gminy Stryków  
     na rok  2009; 
 a) przedstawienie autopoprawek Burmistrza Miasta-Gminy Stryków do projektu  
               budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2009;  
 b) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza  
               Miasta- Gminy Stryków; 
 c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia  
                Komunalnego RM w Strykowie do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków  
                na rok  2009;  
 d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  
               budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2009;  
 e) jawna debata budżetowa; 
 f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej  
 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 

 Przewodniczący wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 9 ppkt a. 
Uzasadnienie wniosku: autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu na rok 2009 zostały 
omówione na posiedzeniu komisji budżetu. 
           Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za  
                        0 głosów przeciwnych 
             0 głosów wstrzymujących się 
Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie prawomocności 
obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 5 grudnia 2008 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków. 
 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 a) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków; 
 b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008, 
                aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010 oraz  
                aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie; 
 c) przyjęcia Gminnego Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla  
                Gminy Stryków na lata 2009-2011; 
 d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
               Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2009 oraz Gminnego Programu  
               Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stryków na rok 2009; 
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 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta –Gminy Stryków  
     na rok  2009; 
 a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza               
                Miasta- Gminy Stryków; 
 b) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia  
                Komunalnego RM w Strykowie do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków  
                na rok  2009;  
 c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  
               budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2009;  
 d) jawna debata budżetowa; 
 e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  
 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
           Głosowanie nad porządkiem obrad: 12 głosów za  
           0 głosów przeciwnych 
                     0 głosów wstrzymujących się 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Na salę obrad przybył radny Grzegorz Kozłowski. 
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXIX sesji R M w Strykowie. 
 
Do Komisji uchwał i Wniosków zostali zgłoszeni następujący radni: 
Radny Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę  
Radny Zbigniew Kos – wyraził zgodę 
Radna Anna Ślęzak – wyraziła zgodę 
Radny Witold Śliwkiewicz – wyraził zgodę  
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        13 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
        1 głos wstrzymujący się  
 

 Ad. 5.  Zatwierdzenie protokółu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 5 grudnia 2008 r.  

 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał 
czy są uwagi do protokółu. 
Uwag nie zgłoszono. 
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głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie   
                    13 głosów za  
           0 głosów przeciwnych  
           0 głosów wstrzymujących się  
Protokół z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie został zatwierdzony. 
 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 
uczestniczył w posiedzeniach merytorycznych komisji Rady oraz bieżących pracach Rady 
Miejskiej w Strykowie.  
W następnej kolejności przewodniczący stałych komisji RM złożyli informację z przebiegu 
posiedzeń Komisji w okresie między sesjami. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła dwa posiedzenia, na których 
wydała opinie do projektów uchwał na sesję RM oraz dokonała analizy projektu budżetu M-G 
Stryków na rok 2009. Na posiedzeniu poszerzonym o przewodniczących stałych komisji 
Rady Komisja Budżetu… wydała pozytywną opinię do przedstawionego przez Burmistrza 
projektu budżetu na rok 2009. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że 
Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym rozpatrzyła skargę p. Stawianego na Burmistrza 
M-G Stryków, wydała pozytywna opinie do projektu budżetu na rok 2009 oraz zapoznała się 
z informacją nt. pozyskiwania środków pozabudżetowych dla gminy. 
Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 
którym zajmowała się analizą projektu budżetu na rok 2009. 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 
Miejskiej Andrzej Pożarlik poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz i analizowała 
projekt budżetu na rok 2009 w części merytorycznie dotyczącej działania Komisji oraz 
ustaliła plan pracy na I półrocze 2009 r. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej radny Józef Migdałek poinformował, że Komisja odbyła 
jedno posiedzenie, na którym opiniowała projekt budżetu na rok 2009 oraz projekty uchwał 
na dzisiejszą sesję. Przewodniczący Komisji poinformował , że brał udział w otwarciu boiska 
,,Orlik”, w spotkaniu opłatkowym w domu kultury w Strykowie zorganizowanym przez 
Burmistrza i GKRPA w Strykowie. Przewodniczący Komisji złożył podziękowania dla 
wszystkich, którzy pomagali przy organizacji tego spotkania oraz sponsorom spotkania. 
Radny Wojciech Cichosz jednocześnie, jako radny Izby Rolniczej przekazał informację ze 
spotkania, jakie odbyło się w dniu 18 grudnia b.r. dotyczącą kontynuacji badań trzody 
chlewnej w kierunku choroby Aujeszkiego. Badania te będą przeprowadzane do roku 2013 i 
rozpoczną się pod koniec lutego, 2009 r. i trwało będzie przez miesiąc marzec. Połączone 
będą z jednoczesnym znakowaniem trzody chlewnej. Do tej pory w powiecie zgierskim 
wykryto te chorobę w jednym stadzie hodowlanym i zostało ono zlikwidowane. 
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Ad. 7. Informacja z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta-Gminy 
Stryków.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział o ostatnim miesiącu pracy, w którym zostały 
zakończone inwestycje najbardziej zagrożone, były to: budowa zatoczki dla autobusów 
szkolnych przy Szkole Podstawowej w Dobrej i Niesułkowie – prace tam zostały zakończone, 
ukończona został jedna z najbardziej kontrowersyjnych inwestycji, czyli Boisko Orlik przy 
Zespole Szkół Nr 1 w Strykowie, z relacji instytucji, które dofinansowywały te inwestycje, tj. 
Urząd Marszałkowski i Łódzki Urząd Wojewódzki jest to najlepiej wykonane zadanie nie 
tylko w województwie łódzkim, ale także i w kraju, inwestycja zakończona w terminie i na 
wysokim poziomie. Burmistrz poinformował, że 22 grudnia br. odbyło się otwarcie 
autostrady, która stanowi obwodnicę Strykowa do momentu wybudowania wszystkich 
autostrad, dopiero po 1 stycznia 2009 r. okaże się, jak zmniejszy się ruch przez centrum 
miasta, budowa autostrady do Konotopy tak naprawdę wyeliminuje ruch ze Strykowa i z całej 
Gminy. Działalność Burmistrza związana była z przygotowywaniem projektów o środki 
pozabudżetowe, Gmina jest na dobrej drodze, aby otrzymać dofinansowanie na budowę dróg, 
jest to kwota 1.200 tys. zł, za którą będą wykonane ulice na Osiedlu Wolność, Urząd był 
przygotowany z tym projektem, było przygotowane pozwolenie na budowę. Burmistrz 
podziękował radnym, którzy aktywnie włączyli się w proces akceptacji tego projektu. 
Wpłynęło 60 odwołań z całego województwa, Komisja wszystkie odrzuciła, więc wcześniej 
wytypowane wnioski będą realizowane, ostatnie słowo należy do ministra Schetyny, po 
uchwaleniu budżetu na rok 2009 będzie można ogłaszać przetarg i rozpoczynać budowę, jest 
także możliwość udzielenia zaliczki na to zadanie.  
 
 
Na salę obrad przybyli radny Karol Lenart i radny Czesław Polit. – 20 min. posiedzenia. 
 
 Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 a) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta – Gminy Stryków; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. Zapytał czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 
 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki mówił, że nie będziemy publicznie 
rozpatrywać skargi pana Stawianego, ale radny uważa, że nie do końca w sposób pozytywne 
sprawa jest załatwiona przez Urząd, zwrócił się do Burmistrza z prośbą osobiste przyjrzenie 
się tej sprawie.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej, która 
rozpatrywała tę skargę, miłą udostępnione wszystkie dokumenty jak również złożone 
stosowne wyjaśnienia.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki mówiła dalej, że z dokumentów wynika, 
że wierzycielka uzyskiwała wpływy z dwóch źródeł, mogła, więc nastąpić nadpłata, a fundusz 
alimentacyjny jest w Urzędzie.  
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Pani Iwona Urban mecenas Urzędu wyjaśniła, że to wszystko należy do komornika, było 
dokładnie i precyzyjnie wyjaśnione, co to jest zaliczka przez pracownika na posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz powiedział, ze nie rozumie wypowiedzi pana Grochockiego, 
ponieważ debata na sesji jest jawna i możemy dyskutować nad tą sprawą, jedna radny uważa, 
że z uzasadnienia wynika, ze wszystko jest w porządku.   
Więcej pytań nie zgłoszono.  

 
        Głosowanie nad projektem uchwały: 15 głosów za 
                                             0 głosów przeciw 
                                     0 głosów wstrzymujących się  

 
 
 b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2008, 
                aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2008-2010 oraz  
                aktualizacji planu finansowego ZGKiM w Strykowie; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie zgodnym 
ze Statutem. 
Dyskusja: 
Radny Jarosław Filipiński 
W projekcie uchwały jest jednocześnie aktualizacja planu przychodów i wydatków Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na rok 2008. Radny pytał: 

• czy w przychodach własnych jest zauważony fakt, że paliwo używane do 
samochodów – do autobusów dowożących dzieci jest od dwóch miesięcy tańsze? 

• Co z abonamentem, który został wprowadzony od maja 2008 r.- czyli wg radnego 
jedno przyłącze przynosi zysk 16 zł. Według informacji z gminnego programu 
ochrony środowiska tych przyłączy jest ok., 2500 co daje kwotę ok. 40.000 zł. Czy w 
ramach tych środków pan dyrektor dokonał legalizacji liczników i na co idą te 
pieniądze? Są one ,,znaczone ” czy nie ? 

• Było wydane zarządzenie burmistrza w tej sprawie, czy powinno ono ukazać się w 
prasie i wtedy możemy uznawać, że było ono skuteczne, bo mieszkańcy byli 
zawiadomieni o dodatkowej opłacie czy nie było takiego obowiązku publikacji w 
prasie? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków wyjaśnił, że otrzymał aneks do umowy z 
MPK za funkcjonowanie linii autobusowej i mimo, że potaniało paliwo to o 30% wzrosły 
koszty funkcjonowania tej linii. 
Sprawę wprowadzenia abonamentu wyjaśnił pan Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie i 
powiedział, że opłata abonamentowa została wprowadzona zarządzeniem Burmistrza. Z 
kwoty, która uzbierał zakład zostało zakupione 70 liczników, które są w magazynie. W tym 
roku zaczniemy i sukcesywnie będziemy wymieniać. Pieniądze nie są znaczone- one wchodzą 
do budżetu zakładu. 
Radny Jarosław Filipiński zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego Pani Urban, czy 
powinno być ogłoszenie w prasie o wprowadzeniu abonamentu czy nie musiało? 
 

 



 
7 

 
Pani Iwona Urban odpowiedziała, że musiałaby zobaczyć umowy zakładu, jakie zawarte są 
w nich zapisy oraz zarządzenie burmistrza, ponieważ różne zakłady robią to w różny sposób. 
W związku z tymi wątpliwościami przedstawionymi przez radnego Filipińskiego Burmistrz 
oświadczył, że na najbliższą sesję przygotowana zostanie szczegółowa informacja w tej 
sprawie. 
Radny Wojciech Cichosz zwrócił się z pytaniem do dyrektora ZGKiM w Strykowie czy 
dużo było przypadków zepsucia wodomierzy od maja do tego czasu, gdzie była konieczna 
natychmiastowa ich wymiana? 
Pan Długołęcki odpowiedział, że ok. 10 przypadków. 
Po dyskusji: 
 

   Głosowanie nad projektem uchwał: 15 głosów za 
                                      0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
  
 c) przyjęcia Gminnego Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla  
                Gminy Stryków na lata 2009-2011; 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem. 
Dyskusji nad projektem nie było. 

   Głosowanie nad projektem uchwał: 15 głosów za 
                                      0 głosów przeciw 

                                          0 głosów wstrzymujących się 
 
 d) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
               Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2009 oraz Gminnego Programu  
               Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stryków na rok 2009; 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedkładany projekt uchwały 
posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM i został przesłany radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem. 
Dyskusji nad projektem nie było. 
 

    Głosowanie nad projektem uchwał: 15 głosów za 
                                      0 głosów przeciw 

                                          0 głosów wstrzymujących się 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta –Gminy Stryków na rok  
2009;  ( 34) 
 
 a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza  
               Miasta- Gminy Stryków; 
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Burmistrz zabierając głos powiedział, że to kolejny rok budżetowy, pomimo problemów 
gospodarczych w kraju i zagranicą, które mają wpływ również na Gminę Stryków, ale 
Gmina Stryków jest na dobrej drodze, wynika to z kolejnych inwestycji, co ma wpływ na 
dochody Gminy, gdyby nie zjazd z autostrady, nasza gmina była by gminą emerytów i 
rencistów, nie powstałby żaden zakład, a obecne możliwości inwestycyjne to są tego 
owoce, każdy kolejny budżet jest wyższym budżetem. Gmina Stryków ma się czy chwalić 
na arenie międzynarodowej, w roku bieżącym wykonanych zostało 80 inwestycji, budżet 
rośnie, za moment przekroczona zostanie bariera 40 milionów, będą kolejne podmioty w 
2009 roku, utrzymany tempo wzrostu kilkunastu procent - mówił Burmistrz.  
Dalej Burmistrz mówiła, że potrzeb jest wiele, w szczególności w zakresie: 

• Budowy dróg i ulic, 
• Budowy kanalizacji sanitarnej 
• Elementów związanych z wodociągowaniem, poprawa, jakości wody i ujęć wody. 

Burmistrz mówił o najważniejszych aspektach i inwestycjach zawartych w budżecie: 
• dochody na jednego mieszkańca w naszej gminie są wysokie, jest to trudność w 

pozyskiwaniu środków pozabudżetowych, jednak pomimo tego udaje się je 
pozyskać. 

• Znaczące środki przeznaczone zostaną na rozbudowę przedszkola samorządowego, 
ale jest to zadanie potrzebne, ponieważ obecne przedszkole mogłoby być zamknięte 
w każdej chwili, jest także szansa pozyskania środków na to zadanie, w miesiącu 
lutym 2009 roku będzie rozstrzygnięcie wniosku, można odzyskać 85% 
poniesionych kosztów, 

• Kolejna inwestycja to zakończenie budowy targowiska miejskiego, płatności będą w 
2009 roku, pojawią się nowe propozycje dla handlujących 

• Budowa ulic na Osiedlu Wolność w Strykowie – program z ministerstwa został 
wprowadzony bardzo szybko, warunkiem uczestnictwa było udowodnienie poprawy 
bezpieczeństwa i komunikacyjności oraz włączenie do innych kategorii dróg 
wyższego rzędu, to zadanie musi się pojawić ze względów ekonomicznych, to nie 
jest tak, że składa się wniosek i czeka, trzeba udowodnić instytucjom, że dana 
inwestycja jest ważna i potrzebna 

• Rozpoczęcie ogromnego zadania, jakim jest budowa kanalizacji sanitarnej w 
Swędowie 

• Rozpoczęcie prac związanych z modernizacją oczyszczalni ścieków w 
Bratoszewicach, ponieważ nie pomieści ona kolejnych przyłączy, należy ja 
zmodernizować, aby rozszerzyć kanalizacje na terenie kalinowa, Woli Błędowej, 
Bratoszewic.  

• Mniejsze zadania: dokończenie budowy dróg i ulic, oświetlenie ulicznego, 
przystąpienie do poprawy infrastruktury sportowej. 

 
Burmistrz podkreślił, że nie da się ująć wszystkich potrzeb w ramach jednego budżetu, 
trzeba zauważyć ile zrobiono przez ostatnie dwa lata, osoby, które narzekają powinny 
zajrzeć do Internetu i zobaczyć, że są gminy, które nie inwestują w ogóle, brakuje nawet na 
wynagrodzenia dla nauczycieli, Stryków tego problemu nie ma.  

• Gospodarka śmieciowa – kwota zabezpieczona na ten cel wynosi 1.600 tys. zł, 
wspólnie zostało określone, że odbiór śmieci ma być nieodpłatny, pomimo tego 
środki na inwestycje to ok. 10 milionów zł.  
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Burmistrz dalej mówił, że możliwości Gminy są duże, ale będą jeszcze większe, zadanie 
rady nie kończy się na uchwaleniu budżetu, Rada winna przez cały rok pomagać 
Burmistrzowi w realizacji budżetu. Burmistrz zwrócił się do radnych, aby spojrzeli na gminę 
i miasto jego oczami, bo każdy jest ważny, kto mieszka na terenie Gminy. Następnie 
poprosił radnych Rady Miejskiej w Strykowie o przyjęcie przedłożonego budżetu na rok 
2009. 
 
 b) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia  
                Komunalnego RM w Strykowie do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków  
                na rok  2009;  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 
Miejskiej w Strykowie odczytał opinię Komisji do projektu budżetu M-G Stryków na rok 
2009: 

 ,, Komisja Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 
Strykowie w poszerzonym składzie o Przewodniczących pozostałych Komisji Rady Miejskiej 
w Strykowie na posiedzeniu w dniu 18 grudnia 2008 r. wydała pozytywną opinię do 
przedłożonego projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 .” 
 
 c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  
               budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2009;  
 
 Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków zaprezentowała Uchwałę Nr I/162/2008 
z dnia 2 grudnia 2008 r. składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w 
sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2009. 
 
 d) jawna debata budżetowa; 
Udział w debacie budżetowej wzięli: 
 
Radny Witold Śliwkiewicz 
Stwierdził, że za chwile będziemy kończyć realizację budżetu roku 2008. Patrząc na 
inwestycje zaplanowane w budżecie na rok 2009 widać jeszcze wiele zagubionych wsi, choć 
burmistrz dobrze zna ich problemy. Radny wyliczył, że na 10 milionów złotych 
przeznaczonych na inwestycje w budżecie na rok 2009 tylko 47 % tych środków jest 
skumulowana na terenach wiejskich a około 53% w mieście. Radny powiedział, że będzie 
głosował za tym budżetem, ale żółtą kartką, która będzie można cofnąć, kiedy zostanie 
policzona nadwyżka budżetowa za 2008 rok, zwroty środków za przedszkole czy drogi, a 
środki z niej Burmistrz zaproponuje na inwestycje na wsiach np. drogi i kanalizacje. 
Przypomniał, że Burmistrz w wyborach został wybrany przez wszystkich mieszkańców 
gminy i powinien dbać o wszystkich. Radny podkreślił, że do tej pory zaplanowane 
inwestycje gminne są trafne. Radny mówił o tym, że zawiódł się na inwestycjach 
realizowanych przez powiat zgierski tj. budowie drogi w Bratoszewicach – ul. Kolejowa, 
gdzie mimo współfinansowania jej przez gminę Stryków została droga wykonana tak, że 
mieszkańcy nie są zadowoleni z bezpieczeństwa na tej drodze. 
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Radny Grzegorz Kuna  
Nawiązał do wypowiedzi radnego Śliwkiewicza o żółtej kartce i powiedział, że jest dobrej 
myśli, że Burmistrz od Rady otrzyma zielone światło dla realizacji zaproponowanego 
budżetu. Radny stwierdził, że po części można zgodzić się z wypowiedzią przedmówcy, z 
wypowiedziami innych radnych na posiedzeniach poszczególnych komisji o tym, że nie 
można zapominać o okręgu wyborczym, w których wygrywało się wybory. Ale podczas 
zaprzysiężenia radnych wszyscy składają odpowiednia przysięgę i o tym też nie można 
zapominać. Radny przypomniał, że początek lat dziewięćdziesiątych pomimo znacznych 
wpływów w gminie już minął. 
Do 1996 roku gmina Stryków nie miała oświaty, bo to dzisiaj widać ile oświata nas 
kosztuje.Radny przekazał informacje, że brał udział w spotkaniu w Zespole Szkół Nr 1 w 
Strykowie gdzie propagowana była wizja utworzenia liceum. Na ok.100 biorących udział w 
spotkaniu 90% zainteresowanych było tego typu szkolnictwem. Przymierzaliśmy się kiedyś 
do budowy gimnazjum, a być może będziemy chcieli budować liceum. 
Duże skumulowanie inwestycji w okręgu wyborczym radnego Kucharskiego według radnego 
Kuny nie znaczy, że jest to tylko i wyłącznie zasługa radnego Kucharskiego, ale całej Rady i 
Burmistrza. Przecież ludziom, którym sprzedawano działki w tym rejonie dwadzieścia lat do 
tyłu i może wcześniej obiecywano pełną infrastrukturę, a przecież ciągłość władzy istnieje. 
Dobrze stało się, że gmina otrzymała dofinansowanie na tą inwestycję. Wydając 30% budżetu 
na inwestycje to jest bardzo dużo – można by więcej nawet może 60-70% gdyby nie oświata. 
Wiemy o tym, że jest jeszcze dużo zaniedbań w terenie – na każdej wsi. Przecież odbywały 
się takie ,, targi ” co jest ważniejsze :kanalizacja w Dobieszkowie czy droga w Niesułkowie i 
droga wygrała. Życzmy sobie żeby ten budżet roku 2009 był zrealizowany w 100% oraz aby 
był nowelizowany na plus kilkanaście razy tak jak było do tej pory. 
Radny powiedział , że zdaje sobie sprawę z tego, że czasami jest dobrze głosować przeciw 
czemuś – bardzo wygodna taka sytuacja, ponieważ można zawsze się później wytłumaczyć z 
tego, że ,,ja ” chciałem inaczej. 
 
Radny Mirosław Kucharski 
Powiedział, że jest to trzeci budżet, z którym mógł się tak gruntownie zapoznać i według 
radnego jest to najlepszy budżet do tej pory przedstawiony Radzie, dlatego że: 

• nareszcie zaakceptowane zostały wnioski płynące od mieszkańców, którzy za 
pośrednictwem radnego oraz Pana Walczaka składali wnioski, a władze gminy je 
uwzględniły; 

• nareszcie zostały zaczerpnięte dla gminy środki unijne, które pozwolą na realizacje 
inwestycji i są również mobilizujące dla wykonawców danych inwestycji; 

• ten, kto zna osiedle Wolność to wie, że jest tam jeszcze okres przedwojenny, nie 
ubliżając wsiom – drogi są na wsiach lepsze niż w tym osiedlu. Wykonanie ulicy 
Piłsudskiego będzie elementem – łącznikiem do gruntów inwestycyjnych, które są w 
zainteresowaniu przyszłych inwestorów. Żeby była zamknięta całość – robiliśmy 
targowicę a nie ma ulicy Cmentarnej, gdzie będzie można zaparkować samochody. 

 
Radny Czesław Polit  
Stwierdził, że nie wie jak liczył środki na inwestycje radny Śliwkiewicz, bo z jego orientacji 
wynika, że ok. 9 milionów złotych zostało zaangażowanych na inwestycje w mieście na 
terenie osiedla Wschód.  
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Radny oświadczył, że będzie głosował za tym budżetem, ponieważ wcześniej głosował za 
przyjęciem Programu Rozwoju Lokalnego, w którym już znalazły się te inwestycje. To 
rozsądek Rady pozwolił na prowadzenie burmistrzowi takiej polityki gospodarczej. Od 
jakiegoś czasu na terenach wiejskich jest nieźle, ale zawsze chce się lepiej. Przy dalszej 
współpracy Rady i Burmistrza będzie sprzyjać rozwojowi całej gminy. 
 
 f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej  
 

   Głosowanie nad projektem uchwał: 12 głosów za 
                                      3 głosy przeciwne 

                                          0 głosów wstrzymujących się 
 
 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków podziękował radnym za wynik 
głosowania, również tym z głosami przeciwnymi. Burmistrz podkreślił, że kolejne lata 
udowodnią, że nie dzieli gminy na miasto i wieś, ale traktuje, jako nierozerwalną całość. 
Burmistrz podziękował Pani Skarbnik za opracowanie projektu budżetu. 
 

 Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Witold Śliwkiewicz  
Pytał: 

• czy Burmistrz będzie tworzył (już kiedyś była) radę gospodarczą, bo taki jest 
wymóg ustawowy; 

• czy będzie zatrudniony kontroler czy audytor na pół etatu czy na cały etat? 
Burmistrz odpowiedział, że od 1 stycznia 2009 roku w zależności od liczby mieszkańców w 
danej gminie burmistrz będzie mógł zatrudniać doradców w ilości do trzech osób. Na dzień 
dzisiejszy w naszej gminie nie ma takiej potrzeby. 
Przepisy prawa wymagają tego, aby powyżej kwoty 40 milionów był zatrudniony audytor 
zewnętrzny, inaczej nadzór finansowy niezależny. Musi być to osoba z uprawnieniami. Na 
razie nie wiadomo czy będzie to pół etatu czy cały etat. 
 
Radny Karol Lenart 
Mówił o problemie zgłoszonym przez mieszkańców zapowietrzenia wodociągu, co miało 
miejsce w ostatnim czasie w Niesułkowie. Od zapowietrzenia w niektórych gospodarstwach 
domowych uszkodzone zostały ogrzewacze wody. Powietrze w rurach utrzymywało się 
bardzo długo nawet do pół godziny.Nie było takiego problemu, gdy w hydroforni zatrudniony 
był konserwator, a teraz, kiedy go nie ma pojawiły się różne problemy. Radny pytał czy w 
związku z powstałymi uszkodzeniami zbiorników na wodę gospodarka komunalna będzie 
zwracała koszty za powstałe szkody? 
Pan Włodzimierz Długołęcki dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział, że hydrofornia 
jest przestarzała i na razie bez jej modernizacji niewiele można zrobić. Powietrze zasysane 
jest przez nieszczelny układ i te urządzenia są do wymiany. 
Radny Grzegorz Kozłowski dodał, że w Strykowie również miała miejsce w okresie świąt 
podobna awaria, która po zgłoszeniu została usunięta. Podobnie było też w Niesułkowie i tez 
dokonano odpowietrzenia wodociągu. Co do zwrotu kosztów za powstałe w gospodarstwach 
uszkodzenia nie ma potrzeby zwrotu kosztów? Ciśnienie może być podawane aż do 6 
atmosfer a w Niesułkowie jest ustawione na 3, 5 atm.  
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Powstałe uszkodzenia są prawdopodobnie na skutek przestarzałych tych urządzeń a nie są 
skutkiem wysokiego ciśnienia.  
 

 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz przypomniał wypadek, jaki miał miejsce 17 grudnia 20008 r. na 
DK 14 w Wyskokach, w Bratoszewicach był wtedy horror, ruch odbywał się ul. Kolejową, 
Polną w Bratoszewicach, część w kierunku Domaradzyna, radny mówił, że w takich 
przypadkach są bardzo potrzebne chodniki na wsiach i trzeba je budować, zwrócił się także z 
wnioskiem o naprawę studzienki telekomunikacyjnej przy ul. Polnej w Bratoszewicach przy 
posesji p. Balceraka, która jest obecnie zarwana. Radny poruszył kwestie wykonanego przez 
Powiat Zgierski wjazdu z ul. Kolejowej na ul. Polną, tam jest makabra, kiedyś dojdzie do 
tragedii, jest to droga niedawno oddana do użytku – powiedział. Mówił także o potrzebie 
wykonania ekranów akustyczne we wsi Rokitnica przy nowo wybudowanej obwodnicy, 
gdzie obecnie hałas jest bardzo męczący.  
W tej sprawie głos zabrała Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica i poprosiła o 
interwencję w sprawie zamontowania ekranów oraz o założenie oświetlenia wzdłuż drogi 
prowadzącej do tunelu i w samym tunelu, ponieważ jest tam niebezpiecznie.  
 
Burmistrz odpowiedział, że ekrany zostaną zamontowane w momencie budowy A-1, będzie 
wystosowane wystąpienie z zapytaniem, kiedy będzie to realizowane, a jeśli chodzi o 
oświetlenie to jest to zadanie inwestycyjne, wymaga projektu, pozwolenia na budowę ora 
środków na jego realizację, jest to zadanie gminne. 
 
Radny Mirosław Kucharski przedstawił problem rodziny p. Kokocińskich zam. Tymianka, 
który istnieje już kilka lat, radny został poproszony, aby zobaczyć jak mieszkają p. 
Kokocińscy, po wizycie radny rozmawiał z Burmistrzem, który udzielił pewnych informacji, 
jednak mijających się z prawdą, rzeczywistością, która tam jest. Problem jest następujący: 
działka obok p. Kokocińskich jest położona znacznie wyżej i ma tendencje spadkową w 
kierunku drogi, wzdłuż tej drogi był kiedyś rów, który jest zasypany, nie ma po nim śladu, 
woda z działki, gdzie jest prowadzona działalność gospodarcza – jest to duża firma 
transportowa, w momencie odwiedzin radnego myto na tej działce maszyny, spływa z 
działki, przepływa przez drogę i wpływała niemalże prosto na działkę p. Kokocińskich. Po 
obejrzeniu stanu faktycznego przez radnego Kucharskiego jest to duży problem. Radny 
Kucharski poprosił Burmistrza o zainteresowanie się tym tematem, bardziej niż dotychczas, 
ponieważ nie może tak być, żeby firma świadcząca usługi mająca mnóstwo maszyn i sprzętu 
ciężkiego była uciążliwa dla mieszkańców, dla sąsiadów. 
Radny zgłosił wniosek formalny: o odtworzenie rowu i spowodowanie, aby woda z działek 
naprzeciwko nie spływała na drogę, tylko do rowu, który powinien tam być, tym bardziej, że 
na działkach obok ten rów już istnieje.  
 
Następnie głos zabrał zainteresowany p. Kokociński – powiedział, że firma pani Kupis 
zarejestrowana jest w ewidencji działalności gospodarczej i jest to transport drogowy 
pojazdami ciężarowymi, specjalistycznymi, ktoś dał tej firmie pozwolenie działania na 
terenie o zabudowie mieszkaniowej jednorodzinnej z dopuszczeniem usług o uciążliwości 
nieprzekraczającej granic lokalu, natomiast, co nazwiemy granicą lokalu - czy to jest 
budynek działka, jeżeli to jest budynek i działka, to ta działalności przekracza w stopniu 
znacznym, objawia się to tym, że przyjeżdżają duże ciężarowe samochody, są one  
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specjalistyczne, problemem jest hałas, nie można spać, była wizja lokalna, pan Kokociński 
prosił o interwencję, ale bez rezultatu, zależy mu na spokoju, przeprowadził się na wieś, 
żeby mieć spokój, a tam jest budowa non stop, prosi już o to 2 lata, odpowiedzi z Urzędu na 
jego pisma są bardzo wymijające. Pan Kokociński powiedział, że nie popuści temu, zgodnie 
z ustawą zasadniczą, jeśli nie zniknie baza pana Kupisa, to zwróci się do MSWiA.  
 
Burmistrz zabierając głos zwrócił się z pytaniem do radnego Kucharskiego, aby 
odpowiedział, na czym polegała nieprawda, przyznał, że dziś wpłynęło pismo pana 
Kokocińskiego, będzie przeprowadzona kontrola czy zgodnie z prawem wykonywana jest 
działalność gospodarcza. 
Pan Kokociński powiedział, że dzisiejsze pismo jest kolejnym, nie pierwszym pismem 
złożonym do Urzędu.  
Burmistrz mówił, że sprawa się toczy, jest to spór międzysąsiedzki, w związku z tym 
wszystko zostanie sprawdzone, po za tym nie ma innych zgłoszeń osób skarżących się, 
którzy mieszkają w pobliżu, Burmistrz powtórzył, że zarzuty, które się w piśmie pojawiają 
zostaną rozstrzygnięte. 
 
Pan Kokociński mówił, że rozmawiał kilkakrotnie z Burmistrzem, po każdej takiej 
rozmowie pan Kupis miał pretensję i wie o każdej rozmowie z Burmistrzem, mówił, że 
zaczynają przyjeżdżać obcy ludzie i oglądają jego działkę, pytał czy ma się bać.  
Burmistrz powiedział, że nie wie, o co chodzi, z panem Kupisem rozmawiał rok temu, pan 
Kokociński twierdzi, że Burmistrz chroni działalność pana Kupisa, bo ten jest rodziną do 
Burmistrza, Burmistrz oświadczył, że pan Kupis nie jest jego rodziną i nie utrzymuje 
żadnych kontaktów z p. Kupisem, Burmistrz powtórzył, że odpowiednie organy sprawdzą 
prowadzoną działalność gospodarczą.    
Radny Mirosław Kucharski powiedział, że w rozmowie z panem Burmistrzem mówił, że są 
myte samochody, Burmistrz mówił, że nie, bo nawet własnego samochodu na działce swojej 
nie można umyć, radny sprawdził to sam i samochody i ciężki sprzęt są myte na działce, z 
użyciem substancji ropopochodnych, taka jest prawda, a to się nie zgadza z tym, co 
Burmistrz powiedział.  
Burmistrz poinformował, że nie powiedział, że są niemyte, tylko, że jest zakaz mycia 
samochodów, sprzętu na własnym podwórku – tak mówi ustawa. 
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód powiedział, że chciał zabrać 
głos w debacie budżetowej, ale obawiał się, że nie zostanie mu udzielony głos, dalej mówił, 
że cieszy się i jest bardzo zadowolony, iż niektórzy radni zaczynają rozumować, co 
oznaczają pojęcia „tanim kosztem, oszczędnym kosztem”, do tej wypowiedzi Pan Walczak 
wiąże nadzieje do środków zewnętrznych, dlatego, że nie był oponentem budowy boiska 
ORLIK, ale kwoty, za jaką został zbudowany, dzięki temu, że trafiają środki zewnętrzne tak 
jak teraz „schetynówka” na drogi, pojawia się XXI wiek w Gminie Stryków, nie furmanki, 
tak jak to jedna mieszkanka Orzechówka stwierdziła i miała rację i pan Walczak popiera ją 
w całości, że to nie są drogi na ten wiek, na te rozbudowę Gminy Stryków, tylko drogi na 
inne czasy. Pan Walczak myśli, „że świadomość wróci jeszcze bardziej, ponieważ na 
zdrowiu, na bezpieczeństwie nie wolno oszczędzać, tylko należy robić to prawidłowo i 
dlatego Orlik, wszelkie media nawet – Ekspres sobotni też jak gdyby daje to do odczucia, że 
w Głownie milion trzysta, a w Strykowie o pół miliona więcej, nie będę tego kontynuował, 
ale sądzę, że kiedyś to zostanie dokładnie wyjaśnione, jak i wiele innych spraw”.   
Pan Walczak poruszył następujące kwestie: 

 



14 
• Od dłuższego czasu nie docierają uchwały do wiadomości opinii publicznej, pytał, 

dlaczego, jaki jest powód tego, czy to z oszczędności papieru, czy to, co piszecie 
państwo na projektach uchwał to tego nie można powiesić na tablicy, należy po 
przyjęciu uchwały przysłać go sołectwu czy do osiedla po, żeby na tablicy je 
wywiesić do publicznej wiadomości,  

• Na ostatniej sesji było stwierdzenie do wystąpienia pana radnego Kucharskiego na 
temat działek zajętych pod przyszłą budowę obwodnicy Strykowa, gdzie jeden z 
panów radnych mówił, iż radny Kucharski chce tym posunięciem osłabić finanse 
gminy i wykorzystać pozycję do korzyści prywatnych, dalej powiedział: 
„przeanalizujcie panowie, państwo w zasadzie swoje postępowanie, czy bardziej 
niektórzy z was nie wykorzystują tą pozycję do pełnienia funkcji radnego i innych, 
bo uważam, że jest ich bardzo dużo,  

• Przypomniał sesje w Dobieszkowie z 2006 roku, gdzie radny Filipiński składał 
wniosek nad przygotowaniem programu dostosowania, czy wyrównania szans 
poszczególnych gmin – budowy, wtedy był temat budowy czy modernizacji DK w 
Niesułkowie, wtedy pojawił się wątek, że miał być przygotowany dokument, który 
sukcesywnie rok w rok takie przedsięwzięcia takie inicjatywy miały być 
kontynuowane, dlaczego zaprzestano i to nie jest realizowane, ponieważ te szanse 
wyrównania możliwości między wsią, a miastem są niweczone między innymi 
budową tych oszczędnych dróg, te drogi, które zostały zrobione, tak jak w 
Warszewicach, Lipce czy Anielinie one już się kwalifikują do remontu, to nie jest 
racjonalne wykorzystanie środków publicznych 

• Co sesja Burmistrz informuje o swojej działalności między sesjami, pan Walczak 
pytał, czemu Burmistrz nie informuje o udziale w konferencjach, w Łodzi i nie tylko 
w Łodzi odbywa się wiele konferencji, narad, a na sesji nic się o tym nie mówi, czy 
Burmistrz nie ma, z czym jechać czy ogranicza Burmistrza jego poziom? 

 
Przewodniczący Rady poinformował Pana Walczaka, że upłynął czas przewidziany do 
zabrania głosu. 
Burmistrz mówił, „Panie Walczak wiem, że pana szlag trafia, że tyle się dzieje w Gminie 
Stryków, ja wybieram konferencję, jeżdżę na te konferencję, które są ważne dla Gminy”. 
 
Radna Anna Ślęzak – poinformowała o wykonaniu w Kolonii Niesułków drogi 
wojewódzkiej na długości 1, 3 km, przez co wieś zyskała na wyglądzie, droga wygląda 
porządnie, po wykonaniu chodników wiosną będzie to wyjątkowo ładna miejscowość, nie 
ma już takiego hałasu, radna zwróciła się do Burmistrza o wystąpienie w sprawie dalszego 
wykonania drogi od szkoły w Niesułkowie do Niesułkowa, bo jest to najbardziej 
niebezpieczny odcinek oraz zgłosiła wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków o wystąpienie 
do ŁZE o wymianę słupa energetycznego przy posesji nr 62 w Niesułkowie, obecny jest 
przełamany wisi na drutach i stwarza niebezpieczeństwo, radna występowała kilkakrotnie do 
Łódzkiego Zakładu Energetycznego w tej sprawie, ale efektu nie ma do chwili obecnej.   
 
Przewodniczący udzielił głosu panu Jerzemu Kuzańskiemu z Powiatowej Rady Izby 
Rolniczej w Zgierzu, który mówił o Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich, jest szansa, 
że ten Program doczeka się swojej realizacji, pierwsza z osi programu to poprawienie 
konkurencyjności sektora rolnego i leśnego, druga oś to poprawa środowiska naturalnego 
obszarów wiejskich, działalność osi trzeciej to, jakość życia na obszarach wiejskich i 
zróżnicowanie działalności, działania osi czwartej to Program Lider, temu tematowi będzie 
poświęcone szkolenie, które ma się odbyć w Strykowie, szkolenie będzie dwudniowe, 27-28  

 



15 
 

stycznia 2009 roku, szkolenie będzie się odbywać po kierunkiem Ministra Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi, są przyznane środki ma jedno szkolenie w powiecie, odbędzie się ono w 
Strykowie, ponieważ Stryków jest położony w centrum Powiatu Zgierskiego, są dobre 
warunki, sala, jest przekazana informacja na temat szkolenia do pracy Wieści z Głowna i 
Strykowa, zaapelował do sołtysów i radnych o przekazanie informacji rolnikom, trzeba 
zebrać grupę ok. 100 ludzi. 
 
Radny Jarosław Filipiński zgłosił wniosek, aby zwrócić się do Telekomunikacji Polskiej o 
naprawę słupów w Dobrej przy ul. Starowiejskiej. Radny odniósł się do wypowiedzi pana 
Walczaka i powiedział, że chodziło o działanie, które zostało zamknięte w budżecie, 
chodziło o boisko przy szkole w Bratoszewicach, wtedy pani Perdjon – sekretarz 
wytypowała trzy miejscowości: Dobrą, Koźle i Bratoszewice, do realizacji wybrano 
Bratoszewice, całego Programu nie zrealizowano, bo jego realizacja była przewidziana na 
określone lata.  
 
Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowca zgłosił następujący problem: jedna z firm 
logistycznych przy firmie pana Tracza zainstalowała halogeny oświetlające jej teren, 
stwarzają niebezpieczeństwo dla przejeżdżających samochodów, jest silne natężenie światła 
i świecą kilometr dalej oraz naruszają prywatność osób, które mieszkają naprzeciw tej firmy, 
wystarczy obniżyć kąt nachylenia tych lamp, aby oświetlały teren firmy – prośba o 
interwencje w tej sprawie.   
 
Pani Anna Sasin Sekretarz Urzędu przekazała informacje na temat badań 
mammograficznych dla kobiet w wieku od 50 do 69 lat, które odbędą się na terenie naszej 
Gminy, dokładna informacja będzie przekazana sołtysom.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił wniosek o wycięcie konarów drzew w pasie drogi gminnej w 
Niesułkowie, które to zagrażają napowietrznej linii energetycznej.  
 
Radny Grzegorz Kuna zgłosi ł wniosek o naprawę drogi gminnej między Sosnowcem Pieńki 
a drogą krajową nr 14.  
 
Pan Jaborski Zygmunt sołtys wsi Gozdów powiedział, że dzięki temu, iż wykonana została 
droga sposobem uproszczonym, podczas pożaru kurnika nie spłonęło więcej posesji, a straż 
pożarna mogła swobodnie dojechać do pożaru, w gaszeniu brało udział 8 jednostek straży, a 
na drogę o wyższym standardzie razem z chodnikiem wieś mogłaby się nie doczekać, więc 
nie zawsze drogi „wypasione” są dobrym rozwiązaniem.  
 

 
 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radna Anna Ślęzak odczytała wnioski przyjęte 
do protokołu:  

1. Rozważyć możliwość odtworzenia rowu na przeciw posesji p. Kokocińskiego. 
(wnioskodawca radny M. Kucharski). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                                0 głosów wstrzymujących się  
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2. Wystąpić do Łódzkiego Zakładu Energetycznego o wymianę słupa przy posesji nr 

62 w Niesułkowie Kolonii.( Wnioskodawca radna A. Ślęzak). 
    Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                     0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
3. Zwrócić się do Telekomunikacji Polskiej o wymianę słupa na ul. Starowiejskiej w 

Dobrej na granicy działek nr 95/97, 105/107 oraz na przeciw posesji Witanówek 10 
E.(wnioskodawca radny J. Filipiński). 

       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                        0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
4. Przyciąć kilka drzew w pasie drogowym przy drodze gminnej w Niesułkowie 

(wnioskodawca radny K. Lenart). 
         Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów wstrzymujących się  

 
5. Naprawić drogę gminną między Sosnowcem Pieńki a trasą Nr 14(wnioskodawca 

radny G. Kuna). 
         Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów wstrzymujących się  

 
6. Wystąpić do telekomunikacji Polskiej o naprawienie studzienki telefonicznej przy 

posesji p. Balcerzaka w Bratoszewicach na ul. Polnej. 
       Głosowanie nad wnioskiem: 15 głosów za 
                                         0 głosów przeciw 
                                 0 głosów wstrzymujących się  
 
   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 15 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                  0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 13. Zamknięcie obrad. 
 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji o godz. 13. 55. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
         
   
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica  

 



 

 


